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Zápis  
           z jednání kolegia děkana konaného dne 26. 11. 2007 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý , doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, MgA. Lucie Abou , MgA. Jitka Kostelníková, Ing. 
Ivana Oulehlová 

 

I. Chod fakulty: 

 Ve dnech 20. – 21. 11 2007 se v ateliéru KSFT konal „Kurz mimické tvorby“ pod vedením  
Peierra Nadaua. 

 Kolegium děkana projednalo žádost doc. J. Janěkové uvádět muzikál „Godspell“ na jevišti 
divadla Reduty (včetně premiéry). Ve středu 28. 11. 2007 proběhne pracovní schůzka děkana, 
doc. Janěkové a zástupce Reduty (umělecký šéf P. Štědroň), za účasti vedoucího studia Marta 
a tajemníka DIFA.  

 Kolegium děkana projednalo úhradu autorských poplatků za inscenaci „Pravý inspektor 
Hound“, jejichž úhradu nabídl Sir T. Stoppard jako dar JAMU. Děkan DIFA napíše Siru T. 
Stoppardovi v této věci osobní dopis. 

 Dne 15. 11. 2007 proběhla na DIFA inspekce výuky, kterou provedla interní auditorka 
JAMU Ing. M. Černá. Děkan seznámil kolegium s výsledky inspekce. Jako závažný a 
opakovaný nedostatek označila Ing. Černá chybějící rozvrh individuálních hodin jednotlivých 
pedagogů – např. zpěvu. 

 Doc. S. Macková informovala o své účasti na jednání Rady vysokých škol. Zmínila se o 
usnesení k rozpočtu na rok 2009. Jako prioritní bylo deklarováno, že normativ na studenta ani 
stipendia pro studenty doktorského studia se snižovat nebudou. V programu FRVŠ bude 
zrušen tématický okruh B a Fc. Výzvy k OP Výzkum a vývoj pro inovace a Vzdělávání pro 
konkurenceschopnost budou  zřejmě vyhlášeny v průběhu března 2008. 

 Kolegium děkana souhlasilo s přidáním „Malého skripta o melodramu“ doc. M. Hynšta do 
Edičního plánu na rok 2008. 

 Kolegium děkana  projednalo přípravu Mezinárodního semináře doktorských studií, jehož 
zajištěním je pověřen D. Drozd za pomoci doktorandek DM T. Čadilové a P. Vodičkové. 

 Tajemník informoval o schůzce s Effeta Nitra (přítomni: Vodička, Mikotová, Broulíková, 
Ondroušek, A. Šmehilová ml. a A. Šmehilová st.), která se týkala společného projektu. 
Připravovaná a předložená smlouva není přehledná – DIFA ji vrátila k dopracování. Došlo 
k zásadnímu rozporu mezi požadavky DIFA a „ochotou“ Effety (mít k dispozici kompletní 
projektovou žádost, finanční rozpočty dalších partnerů a projektu celkově, ...). Effeta odmítla 
předat požadované dokumenty k dispozici DIFA, přislíbila pouze předání určitých částí 
(obecné podmínky plynoucí ze smlouvy s Culture, nikoli však celý text). DIFA vyčká, co 
Effeta poskytne a poté zaujme stanovisko. 
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 Studenti 1. ročníku DV požádali o rezervaci prostoru Kabinetu múz v souvislosti 
s pořádáním festivalu „SÍTKO“. Kolegium souhlasí. 

 Ve dnech 25. – 30. 3. 2007 bude v Kabinetu múz probíhat regionální kolo festivalu 
„Šrámkův Písek“. Kolegium souhlasí. 

 MgA. K. Fojtíková požádala o možnost využití místnosti č. 4 v souvislosti s výzkumem, 
jenž je součástí disertační práce, a to vždy v pondělí od 19.30 hod. Studentka je povinna 
odevzdat na vrátnici jmenný seznam osob (s datem jejich narození), které se budou aktivit 
zúčastňovat. 

 Kolegium děkana projednalo schůzku v souvislosti s projektem DAMU ZLOMVAZ a 
Spojka. Bylo konstatováno, že v komunikaci na DIFA došlo k nedorozumění – schůzka 
nebyla určena studentům, ale vedoucím ateliérů, které KD navrhlo. Vzhledem k malé účasti je 
možné konstatovat, že spolupráce s DAMU se bude pohybovat v obvyklé výši. KD 
nezakazuje účast žádnému ze studentů, ten si ji však řeší individuálně s vedoucím ateliéru. 
II.   Studijní záležitosti: 

 Ateliér DV předal žádost o finanční příspěvek na Bc. a Mg. projekty studentů ateliéru. 
Kolegium podpoří projekty částkou 1.500,-/projekt. 

 Prospěchové stipendium na akademický rok 2007/2008 bylo stanoveno na 1.500,-Kč/měsíc 
pro prvních deset studentů, jejichž vážený průměr hodnocení studijních výsledků měl nejvyšší 
hodnotu. 

 Dodatečně byl rozšířen seznam POS o Alenu Hájkovou (I. DM) a Petra Polmana (I. JT). 
Oba studenti jsou určeni jako POS pro Kabinet múz (výpomoc při realizacích jednotlivých 
projektů v tomto prostoru) – vedoucím pedagogem je BcA. J. Petr. 

 Ing. Oulehlová informovala, že k dnešnímu datu obdržela 84 přihlášek ke studiu. 

 Kolegium děkana schválilo žádost studentek V. Novákové a J. Dolejšové (III. DV) 
v souvislosti s účastí na kurzu pohybového divadla. Náklady činili cca 1.400,- Kč, DIFA 
přispěje formou mimořádného stipendia ve výši 600,-Kč/osoba. 
III. Zahraniční záležitosti: 

 Děkan informoval o účasti na Konferenci o režii v Moskvě. Studentka režie L. Repašská 
získala Cenu za režii za ukázku své režijní tvorby s herci. 

 Prof. Oslzlý informoval o úspěšném reprezentování DIFA na festivalu v Hannoveru. 

 MgA. J. Kostelníková informovala o pracovní cestě do Dartingtonu. Kolegium děkana 
plánuje oslovit R. Sella, aby zasedal v porotě festivalu SETKÁNÍ/ENCOUNTER 2008. 

 Kolegium děkana projednalo přípravu English Programme pro zahraniční studenty 
studující na JAMU. MgA. J. Kostelníková předá podklady od vedoucích ateliérů (soupis 
předmětů, které jednotlivé ateliéry mohou vyučovat v AJ) členům kolegia, po té  bude svolána 
pracovní schůzka. 

IV. Projekty a granty: 
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 Děkan DIFA prezentoval návrh nového projektu Mgr. R. Morálese - projekt časopisu 
„Audiovize a divadlo“, který by vycházel v tištěné podobě i elektronické. Jedná se o 
workshopový časopis (veřejný), navazující na BlackBox (interní). Kolegium tento projekt 
shledalo zajímavým a přínosným a odsouhlasilo podání žádosti o grant, který by projekt 
podpořil. V současné době připravuje Oddělení vnějších vztahů (MgA. L. Abou) žádost o 
grant na MK ČR – odbor Kinematografie a audiovize, z kterého by měl být projekt hrazen. 

 Dne 27. 11. 2007  ve 13.00 hod. proběhne na rektorátě schůzka k přípravě projektů ESF. 
Přizváni jsou děkan DIFA, tajemník DIFA, MgA. L Abou, MgA. J. Ondroušek. 

 O grant DILIA budou studenti DIFA žádat za projekt „Dora aneb sexuální neurózy našich 
rodičů“ a „Salón původní tvorby 2008“. Uzávěrka a termín pro odeslání je 30. 11. 2007. 

 MgA. L. Abou informovala, že řešitelům FRVŠ 2007 byl zaslán informační dopis 
související s ukončováním projektů a Závěrečným oponentním řízením. 

V. Různé: 
 Kolegium děkana zhodnotilo premiéru inscenace studia Marta „Pravý inspektor Hound“, 

která proběhla dne 25. 11. 2007. 

 Dne 29. 11. 2007 se tajemník DIFA a MgA. L. Abou zúčastní „Konference Znalostní 
ekonomika – trendy rozvoje vzdělávání, vědy a praxe“, kterou pořádá UTB Zlín 
v Luhačovicích. 

 

 

 

zapsala: MgA. L. Abou     verifikoval: MgA. O. Vodička 
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